
Protokół Nr XX/08
z Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 31 stycznia 2008 roku

w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1.

      Ustawowa liczba Radnych –21 
      Obecnych na sesji              - 19

    Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad  Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XIX Sesji Rady Miejskiej.
4. Przyjęcie Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miasta 
    Łowicza na lata 2008-2012.
    a/ opinie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej oraz Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta,
    b/ podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
        Zasobem Gminy Miasta Łowicza na latach 2008-2012,
5. Informacja o planowanych imprezach miejskich na 2008 rok.

6. P o d j ę c i e   u c h w a ł : 

     1/ w sprawie przyjęcia Regulaminu wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,
     2/ w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu,
     3/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok,
     4/ w sprawie zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska
         i Gospodarki Wodnej w Łodzi,
     5/ w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkół i wyżywienia w przedszkolach
         na terenie Gminy Miasto Łowicz oraz opłat za wykorzystanie z posiłków,
     6/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Nieborów w zakresie 
         wykonywania  zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Nieborów 
         i Gminy Miasta Łowicza,
     7/ w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości stanowiącej własność 
         Gminy Miasta Łowicza położonej w obrębie Bratkowice, niezbędnej do poprawienia    
         warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, oddanej w użytkowanie 
         wieczyste Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej,
     8/ w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości,  
     9/ w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla zakładu    
         budżetowego - Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu,
    10/w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Łowiczu,
    11/w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.
7. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
8. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
9. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
10.Zakończenie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.



Ad.1.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  Radny 
Henryk Zasępa.
Powitał  Radnych,  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego Burmistrza  Miasta,  Pana  Bogusława 
Bończaka  Zastępcę  Burmistrza  Miasta,  Dyrektorów  jednostek,  Pana  Zygmunta  Galanta 
Komendanta Powiatowego Policji,  Z –ca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej Pana P. 
Błaszczyka, Panią Marię Więckowską Sekretarz Miasta, Radcę Prawnego, Pana Arkadiusza 
Podsędka Skarbnika Miasta, przedstawicieli mediów oraz zaproszonych gości.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na ustawowy stan Radnych 21, było obecnych 
21  Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  i  Burmistrz  Miasta  Krzysztof  Kaliński  złożyli 
podziękowania  dla   osób  dzięki  którym  powstał  pomnik  poświęcony  Polakom,  Żydom i 
jeńcom  rosyjskim,  ofiarom  nazistowskiego  terroru,  zamęczonym  w  latach  1940-1945  w 
niemieckich obozach pracy przymusowej w Małszycach i Kapitule.
Podziękowania  z  rąk  Burmistrza  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego  i  Przewodniczącego  Rady 
Miejskiej Henryka Zasępy otrzymali: 

 Stanisław Teleman - Prezes Oddziału Stowarzyszenia „Szarych Szeregów, 
 Marek Wojtylak, 
 Andrzej Biernacki, 
 Agnieszka Łazińska, 
 Jakub Petelewicz, 
 Katarzyna i Michał Kordeccy, 
 Jacek Kłos, 
 Jerzy Michalak, 
 Agnieszka Markus - Gąsiorowska, 
 Ewa Perzanowska, 
 Zygmunt Galant - komendant Komendy Powiatowej Policji w Łowiczu, 
 Jan Sałajczyk, dyrektor ZSP nr 3. 

Pan Marek Wojtylak  Kierownik  Archiwum -  podziękował Radzie Miejskiej 
,Burmistrzom Miasta Łowicza za  kultywowanie przeszłości, stwierdził że pamięć o tym co 
było jest bardzo dobrym warunkiem  do budowania dobrej przyszłości . Takie  pozytywne 
działania  w obecnie  trudnych czasach kształtują postawy przyszłego pokolenia. Zakończył 
podziękowanie powiedzeniem starożytnych Rzymian : „Słowo ulatuje a to zapisane 
pozostaje”. 
Pan Stanisław Teleman Prezes Stowarzyszenia „Szarych Szeregów”-  złożył szczególne 
podziękowania Burmistrzowi Miasta za podjęcie inicjatywy budowania  pomnika 
poświęconego Polakom, Żydom i jeńcom rosyjskim, ofiarom nazistowskiego terroru, 
zamęczonym w latach 1940-1945 w niemieckich obozach pracy przymusowej w Małszycach 
i Kapitule. Pomnik ten  to ogromna lekcja historii. 
Za pomoc przy organizacji „Inscenizacji Bitwy o Łowicz 1939”, list podziękowania 
otrzymała również Agnieszka Pawłowska – Kalinowska.
Na sesji wręczono również list gratulacyjny Piotrowi Antosikowi, któremu miasto przyznało 
stypendium za szczególne osiągnięcia sportowe.                                                                  



Piotr Antosik – podziękował swojemu trenerowi Panu Sławomirowi Karmelicie, Radzie 
Sportu Burmistrzom Miasta zadeklarował uczynić wszystko  aby nie zawiść  zaufania  Rady 
Miejskiej i obiecał odnosić dalsze sukcesy. 
Ponadto złożono gratulacje i wręczono książki wraz z gratulacjami   nowo wybranym 
władzom Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu - Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady 
Pawłowi Gawinowi i Wiceprzewodniczącej Katarzynie Sejdak. 
Ponadto podziękowano Państwu Katarzynie i Michałowi  Kordeckim  za zorganizowanie 
tzw. ”pospolitego ruszenia”  harcerzy  Orkiestry Świątecznej Pomocy. Podziękowano 
Radnym Robertowi Wójcikowi, Ryszardowi Szmajdzińskiemu,  Michałowi Anyszewskiemu, 
Dyrektorowi OSiR Zbigniewowi Kuczyńskiemu. 
Pan Michał Kordecki Z-ca Komendanta ZHP w Łowiczu – złożył podziękowania Panom: 
Krzysztofowi Kalińskiemu i Panu Bogusławowi Bończakowi za  pomoc i zaangażowanie 
w Orkiestrę Świątecznej Pomocy , również za zbiórkę pieniędzy. Podziękował Panu Arturowi 
Michalakowi za zorganizowanie koncertu na Starym Rynku. 

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  wszyscy  radni  otrzymali   porządek 
obrad,  zapytał  czy są inne propozycje  zmian  do porządku obrad Sesji,  innych  propozycji 
zmian nie zgłoszono. Zaproponował przegłosowanie porządku obrad z przyjętymi zmianami.

20 „za”, 0  „ przeciw”, 0„ wstrzymujących”.
Stwierdził,  że jednogłośnie przyjęto porządek obrad..
Ad.3.
Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Protokół z XIX Sesji został wyłożony 
w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.
Zapytał, czy Sekretarz XIX Sesji i Radni zgłaszają uwagi do Protokołu.
Radny  Michał Anyszewski oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Zaproponował przegłosowanie przyjęcia Protokółu z XIX Sesji Rady Miejskiej.

20”za”, 0 przeciw, 0 wstrzymujących.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Protokół został przyjęty bez zmian.
Przewodniczący Rady Miejskiej na Sekretarza XX Sesji zaproponował Radnego Piotra 
Gołaszewskiego, który wyraził zgodę.
Ad 4. 
Program Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miasta  Łowicza na lata 
2008-2012 – przedstawiła  Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych
 i Działalności Gospodarczej.

( stanowi załącznik)

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta – poinformował  że lista osób oczekujących  
na mieszkania komunalne na 2008 rok liczy sobie wg propozycji 43 osoby, w tym 30 osób 
z niezrealizowanej  listy 2007 roku. Według  dokonanego rozeznania   wybudowanie 48 
lokalowego bloku  zaspokoi potrzeby   listy mieszkaniowej z dwóch lat.
Radny Robert Wójcik -  stwierdził  że to dobrze że władze widzą  potrzebę budowy bloku 
socjalnego, według rozeznania Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej  potrzeba znacznie więcej 
mieszkań od 150 do 200 mieszkań. Na tą liczbę składają się osoby z wykwaterowania z ulicy 
Aptekarskiej, Kurkowej i Nowego Rynku, 47 wyroków eksmisyjnych , 40 osób bezdomnych 
ok.45 osoby z listy 2008 roku i osoby opuszczające placówki opiekuńczo – wychowawcze. 
Czy budować mieszkania socjalne?
Według ustawy o ochronie praw lokatorów  mieszkaniem socjalnym może być mieszkanie 



o obniżonym standardzie. Zaproponował aby budować  mieszkania o mniejszej powierzchni, 
przestrzegając kryterium powierzchniowe z ustawy. 
Stwierdził że należy budować mieszkania komunalne, wykorzystując do ogrzewania gaz 
ziemny. 
Podziękował Burmistrzowi Miasta za uwzględnienie w Programie  Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miasta  Łowicza wniosku Komisji Mieszkaniowej
i Socjalnej   dot. zmiany definicji lokalu socjalnego. 
Wyraził zaniepokojenie  zbyt małymi środkami  na remonty zasobów komunalnych. 
Stwierdził ze należy zintensyfikować  działania windykacyjne należności czynszowych
 – zmniejszyć wskaźnik zadłużenia. 
Zgłosił wniosek aby w nowo wybudowanych blokach utworzyć 4 mieszkalna chronione . 

( wniosek stanowi załącznik)
a) Opinie komisji:
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej- przedstawił Radny Krzysztof Zieliński.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Jacek Haczykowski.

( stanowią załączniki)

Pan Grzegorz Pełka Naczelnik WIR   zapytał czy mieszkania chronione to  normalne 
mieszkania komunalne , tylko administrowane przez Miejski Ośrodek Kultury w Łowiczu?
Jeśli chodzi  mieszkania  o takim samym standardzie jak mieszkania komunalne  to nie ma 
żadnych przeszkód . 
W tym roku będzie występował o środki finansowe ok. 80 tys zł.  na dokumentację 
techniczną . 
Pani Alina Guszlewicz  Naczelnik WSLi DG  zwróciła  uwagę że mieszkania chronione 
można utworzyć z mieszkań pozyskanych nie koniecznie w bloku nowo wybudowanym. 
Radna Ewa Zbudniewek    poparła propozycję Radnego Wójcika  w zakresie utworzenia 
mieszkań chronionych, zaproponowała aby Radny zmodyfikował swój wniosek  w części: 
„nowo wybudowanych blokach”  i ograniczył się tylko do sformułowania ”w zasobach 
komunalnych”.
Radny Robert Wójcik zmienił swój wniosek :  w zasobach komunalnych utworzyć 
4 mieszkalna chronione . 

( wniosek stanowi załącznik)
28”za”, 0 przeciw, 1 wstrzymujący.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że większością głosów Rada przyjęła wniosek 
do Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miasta  Łowicza na lata 
2008-2012. 
b/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Miasta Łowicza na latach 2008-2012– przedstawiła Pani Alina  
Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych.

( stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie
U c h w a ł ę  Nr XX/ 179/2008

19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0  - „wstrzymujących”.

Ad. 5. 
Informację o planowanych imprezach miejskich na 2008 rok – przedstawił  Pan Artur  
Michalak Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki. 

( stanowi załącznik)



Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Radny Piotr Pochwała.
( stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa poinformował że Rada Miejska przyjęła 
do wiadomości przedłożoną informację.

Ad 6.

 P o d j ę c i e   u c h w a ł :

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa poinformował że Zgodnie z art.19 ustawy 
o samorządzie gminnym i  zapisem Statutu Miasta Łowicza wybiera ze swego grona 
Wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności   co  najmniej połowy 
ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.
Na dzisiejszej sesji Rada dokona  wyboru 1 Wiceprzewodniczącego Rady.
Zwróciłsię do Radnych o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej. W  zależności od ilości zgłoszonych  kandydatów przyjmujemy Regulamin 
głosowania.
Radny Robert Wilk zgłosił kandydaturę Radnej Jolanty Głowackiej, która wyraziła zgodę .
Radna Grażyna Sobieszek zgłosiła kandydaturę Radnego Ryszarda Szmajdzińskiego, który 
nie wyraził zgody na kandydowanie. Radny Ryszard Szmajdziński stwierdził że jest spoza 
tzw. „czternastki” i wie przed wyborami że nie zostanie zaakceptowany przez . „czternastkę”
Radna Ewa Zbudniewek  stwierdziła że  Radny nie wyraził zgody na kandydowanie , 
posiada duże doświadczenie w pracy w administracji, posiada dużą znajomość prawa 
i doświadczenie to mogłoby usprawnić pracę prezydium Rady. 
Radny Robert Wilk stwierdził że zgłaszając kandydaturę Radnej J. Głowackiej nie 
sugerował się  faktem przynależności do tzw. „czternastki”ani czy jest  koalicji czy też 
opozycji.Radna Głowacka  należy do osób, które  potrafią rozmawiać ze wszystkimi  i będzie 
scalać naszą Radę . 
Radna Ewa Zbudniewek   dodała że poprzednia jej wypowiedź nie miała na celu wykazania 
że nie ceni Pani Jolanty  Głowackiej , ceni ją i lubi.
Radny Piotr Pochwała  zwrócił się z prośbą aby nie demonizować na temat „czternastki”, 
nie ma w tym przypadku żadnej polityki, Radny z opozycji zgłosił wniosek i został on 
przyjęty prawie jednogłośnie. 
Wiceprzewodnicząca  Rady  Krystyna Ostrowska  - odczytała Regulamin wyboru na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej stosowany gdy zgłoszono jednego kandydata . 

1/Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Regulaminu wyboru na  Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  

( stanowi załącznik)
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie

U c h w a ł ę  Nr XX/ 180/2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0  - „wstrzymujących”.



Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa   zaproponował powołanie Komisji 
Skrutacyjną w składzie 3 osobowym poprosił o zgłaszanie kandydatów.
Radny Jacek Haczykowski zgłosił kandydaturę Radnego Michała Anyszewskiego, który 
wyraził zgodę. 
Radny Bogusław Smela zgłosił kandydaturę Radnego Ryszarda Szmajdzińskiego, który 
 nie wyraził zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Radny Michał Anyszewski zgłosił kandydaturę Radnej Grażyny Sobieszek , która 
 nie wyraziła zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zgłosił kandydaturę Radnego Tadeusza Żaczka, 
który nie wyraził zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Następnie zgłosił kandydaturę Radnego Leszka Plichty, który wyraził zgodę i kandydaturę 
Radnego Bogusława Smeli, który wyraził zgodę.
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie komisji skrutacyjnej 
w składzie Radni :Michał Anyszewski, Leszek Plichta i Bogusław Smela. 

19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0  - „wstrzymujących”.
Przewodniczący Rady stwierdził że Komisję skrutacyjną powołano jednogłośnie. 

Komisja Skrutacyjna  rozdała karty do głosowania wg listy
obecności.
Radni dokonali aktu głosowania. 
Następnie Komisja Skrutacyjna zebrała karty wg listy obecności  i udała się do Biura Rady
w celu  policzenie głosów.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Bogusław Smela odczytał protokół
Komisji

( stanowi załącznik)
2)Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
 w Łowiczu – przedstawił Przewodniczący  Rady Miejskiej Henryk Zasępa.

( stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została przyjęta w głosowaniu 
tajnym i Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Łowiczu  została Radna Jolanta Głowacka . 
W imieniu wszystkich Radnych złożył  gratulacje nowo wybranej wiceprzewodniczącej 
Rady. 
Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Głowacka podziękowała wszystkim Radnym, 
stwierdziła że to wielki zaszczyt zasiadanie w tej Radzie i pełnienie tak zaszczytnej funkcji 
Wiceprzewodniczącej Rady. 
Przypomniała osobę poprzedniego Wiceprzewodniczącego Rady  zmarłego Radnego 
Krzysztofa Więcka , człowieka pełnego empatii, otwartego na ludzi, którego postara się 
godnie zastąpić.  

Wręczono Wiceprzewodniczącej  Rady kwiaty , Burmistrzowie miasta , Radni złożyli 
gratulację. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował aby pamięć zmarłego 
Radnego Krzysztofa Więcka uczcić minutą ciszy.
Radni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego Radnego Krzysztofa Więcka.



3/ Projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok - przedstawił  
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

( stanowi załącznik)

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji
Radny Grzegorz Wojciechowski.

(stanowi załącznik).
Pytań ,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów

U c h w a ł ę  Nr XX/ 182/2008
18 - „za „ 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący”.

4/ Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi -przedstawił Pan Arkadiusz  
Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik).

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji
Radny Grzegorz Wojciechowski.

(stanowi załącznik).
Pytań ,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XX/ 183/2008
19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujący”.

5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkół i 
wyżywienia w przedszkolach na terenie Gminy Miasto Łowicz oraz  opłat za 
wykorzystanie z posiłków – przedstawiła Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu 
Obsługi Przedszkoli. 

(stanowi załącznik).
Radny Ryszard Szmajdziński – zapytał czym się różni pracownik przedszkola od 
pracownika szkoły skoro pracownik szkoły  płaci 6 zł a pracownik przedszkola 5 zł. 
Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu Obsługi Przedszkoli – poinformowała, że 
została przygotowana kalkulacja kosztów przygotowania posiłków w placówkach szkolnych 
i  placówkach przedszkolnych.
W Przedszkolach jest dużo dzieci , posiłki przygotowywane są trzy razy dlatego koszt 
skalkulowane są niższe niż w szkole. 

 Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący  Radny Piotr Pochwała.
(stanowi załącznik).

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
U c h w a ł ę  Nr XX/ 184/2008

18 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujący”.



 6/Projekt uchwały  w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą 
Nieborów w zakresie wykonywania  zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie 
Gminy Nieborów i Gminy Miasta  Łowicza –przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik 
Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik).
Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi Przewodniczący Komisji  
Radny Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik).

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
U c h w a ł ę  Nr XX/ 185/2008

19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujący”.

 7/ Projekt uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste  nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Miasta Łowicza położonej w obrębie Bratkowice, 
niezbędnej do poprawienia warunków  zagospodarowania nieruchomości przyległej, 
oddanej w użytkowanie wieczyste Łowickiej Spółdzielni Mieskaniowej – przedstawiła  
Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.      

(stanowi załącznik).
Pytań, uwag nie zgłoszono. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi Przewodniczący Komisji  
Radny Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik).

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
U c h w a ł ę  Nr XX/ 186/2008

19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujący”.

 8/ Projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału  nieruchomości - 
przedstawiła Pani Anna Gajewska  Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami. 

.  (stanowi załącznik).
Radny Tadeusz Żaczek -  zapytał czy przystąpienie do scalenia i podziału obrębu 
Bratkowice  zmierza do rozwiązania problemu tam istniejącego od lat. 
Pani Anna Gajewska  Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami – poinformowała że 
jest to próba uregulowania  problemu istniejącego od 10 lat.   
                           
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi Przewodniczący Komisji  
Radny Jacek Haczykowski.
Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XX/ 187/2008
18 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujący”.



9/ Projekt w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji  przedmiotowej  dla 
zakładu budżetowego - Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu –  przedstawił Paweł 
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.    

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono. 

 Opinię Komisji Budżetu Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji  Radny Grzegorz 
Wojciechowski.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawi Przewodniczący Komisji Radny 
Jacek Haczykowski

            (stanowią  załączniki)

10/Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych  Rady 
Miejskiej w Łowiczu – przedstawi Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta.

         (stanowi załącznik)
Radny Ryszard Szmajdziński -  stwierdził ze projekt uchwały jest próba różnicowania 
i wyceny pracy radnych poszczególnych Komisji Rady Miejskiej a jest to uprawnienie Rady. 
Komisja  Mieszkaniowa  i  Socjalna  jest  komisją  specyficzną  ale  z  własnej  woli  przyjęła 
zadania Urzędu Miasta . Nie jest rolą i obowiązkiem Komisji weryfikacja, ocena 
i sprawdzanie podań ubiegających się o mieszkanie komunalne, to powinien czynić 
Urząd Miejski.  komisja jako ciało Rady Miejskiej zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
i zapisami statutu Miasta  sprawuje funkcję nadzorczą  a tu odwrócono rolę Komisja pełni 
rolę  organu wykonawczego. 
Zapytał  kto  w  takim  przypadku  ma   nadzorować  przydział  mieszkań,  skoro  Komisja 
Mieszkaniowa i Socjalna ponosi odpowiedzialność  za przydział mieszkań.
Na Komisji Rewizyjnej będzie wnioskował o dokonanie kontroli w zakresie prawidłowości 
i zasadności przydziału mieszkań. 
Skoro nikt z Urzędu Miejskiego nie był na wizytacjach lokalowych czyli Komisja Rewizyjna 
będzie kontrolowała inną komisję Rady Miejskiej. 
Zapytał dlaczego  na dzisiejszej Sesji staje wniosek zadość uczynienia  dla ciężko pracującej 
komisji,  która  wykonuje   pracę za Urząd Miejski. Powodem jest  dyskusja  na ostatnich 
posiedzeniach Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej, która zaczęła  dyskusję   czy jest to jej 
rola. Radny Robert Wójcik  złożył propozycję aby  członkowie Komisji Mieszkaniowej  nie 
dokonywali oględzin warunków  mieszkaniowych.  I wówczas  powstała panika że Urząd  nie 
wywiąże się ze swoich obowiązków.  Dlatego na dzisiejszej  Sesji   postanowiono zadość 
uczynić Radnym z tejże komisji. 
Nadmienił że jeśli zostanie podjęta uchwała  w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet 
radnych Rady Miejskiej w Łowiczu trzeba będzie zmienić  uchwałę w sprawie zmian budżetu 
Miasta Łowicza na 2008 rok. Przypomniał ile zamieszania wywołał wniosek jego autorstwa 
na Sesji na której uchwalano budżet w  sprawie zmniejszenia o 30 000 zł  rezerwę budżetową 
wówczas groziło to zawaleniem budżetu. 
Radny Robert Wójcik -  stwierdził że  na posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej 
w dniu   12 grudnia 2008 roku  oraz na Komisji Budżetu i Finansów   była propozycja żeby 
członkowie  Komisji  Mieszkaniowej  nie  brali  udziału  w  oględzinach  warunków 
mieszkaniowych . Odczytał 



Opinię Komisji Budżetu Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji  Radny Grzegorz  
Wojciechowski.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawi Przewodniczący Komisji Radny 
Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawi Radny Piotr Pochwała.
 Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawi Radny Krzysztof Zieliński.

            (stanowią  załączniki)
                       

          Przegłosować: Kto jest „za” Kto „przeciw” ,Kto się „wstrzymał”

          Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Rada Miejska podjęła 
          jednogłośnie lub większością głosów w/w uchwałę.

    11/ Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza    
          Miasta-  przedstawi Pan Henryk  Zasępa Przewodniczący Rady Miejskiej
                                Czy są pytania, uwagi.
          Przegłosować: Kto jest „za” Kto „przeciw” ,Kto się „wstrzymał”

          Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Rada Miejska podjęła 
          jednogłośnie lub większością głosów w/w uchwałę.
         7. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między 
         Sesjami – przedstawi Pan Krzysztof Jan Kaliński.
                                       Czy są pytania, uwagi.
         Rada Miejska przyjmuje do wiadomości w/w informację.          
         8.
         Interpelacje, zapytania, sprawy różne.

        Prosimy o zgłaszanie interpelacji i wniosków radnych na piśmie 
        Przewodniczącemu Rady.                     

        9.
        Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest 28 lutego 2008 roku 
        godz.13-ta  z następującym tematem:

        1.Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki 
           i Rozwiązywania Problemów Alkoholowym za 2007 rok 

 i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii.
                
         Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawi terminy planowanych 
        posiedzeń w miesiącu lutym.
                   Następuje zmiana terminu posiedzenia Komisji Rewizyjnej
          z planowanego na 4 lutego b.r. na 28 lutego 2008 roku.

          10.Zamykam obrady XX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.


